

seua situació per al curs 2002-2003 i, a pesar que es va presentar fa més d'un mes, ningú ens ha contestat. (S'adjunta còpia d'esta consulta)

També pensem que la Conselleria no va a contestar el recurs d'alçada presentat en termini i forma (s'acompanya còpia per a la seua constància) i açò ens portaria a haver de presentar un recurs contenciós administratiu davant dels tribunals de justícia ordinària, la qual cosa gravaria molt la depauperada economia de la nostra associació o ens portaria a una situació d'indefensió.

Per tot el que s'ha exposat i el que figura en els documents annexos li pregue, en nom de la nostra associació, valore les nostres peticions i, si com nosaltres entenem estes són atenedibles, intervinga davant de l'Hble Sr. Conseller de Cultura i Educació perquè reconsideri la postura fixada pel Director General de Centres Docents, adscriuint els alumnes de les Coves

de Vinromà a l'IES de Vall d'Alba.

Com a mostra del sentir majoritari, acompanye firmes arrellegades en suport d'esta petició i una carta que es farà arribar a l'Hble. Sr. Conseller, subscripta per diversos xiquets i xiquetes en què expressen el seu sentir davant de tota la problemàtica que s'ha generat.

Li agraiïsc per endavant el seu interès personal en esta qüestió, en la que, fonamentalment, es tracta de defendre, o més prompte de protegir el dret d'uns xiquets a realitzar desplaçaments més curts i menys perillous i a disposar del major temps possible per a realitzar altres activitats i per a estar al costat de la seua família.

Atentament,

Juan Albert, Secretari.

## COL.LABORACIÓ

# Los 12 meses del año

Vicente Sales

**ENERO:** *Mes primero del año, tiene 31 días.*

*En enero ni paja en el pajar, ni grano en el granero.*

El día primero de enero es festivo a todos los efectos, por lo tanto lo celebramos con toda solemnidad. Principalmente, para los que trabajan todo el día en alguna ocupación, ese es un día de descanso habitual para todos, o para hacer

otras labores particulares de su propiedad.

Es el mes de que más se presta para descansar, puesto que no hay mucho trabajo en la agricultura y además el tiempo que suele hacer en ésta época del año, es frío y bastante revuelto.

Aún recuerdo yo y que nunca se me olvidará esa fecha, el día 17 de enero de 1946, fiesta de San Antonio Abad, en que la masía de Enrieres celebra su onomástica.

El cielo se presentaba triste, encapotado y muy frío. Por la noche, en la taberna de Tino nos juntábamos una buena cantidad de vecinos de

todas las masías, celebrando tal acontecimiento con bailes, juegos y diversas y amenas distracciones, dejando pasar aquella velada festiva lo más distraída posible.

Pero, ya avanzada la noche, empezó a nevar copiosamente. Esperando que cesara la nevada para irnos cada uno a su domicilio, fue al contrario, esta se intensificó y pasaban las horas sin poder salir nadie.

Por fin, ya a la madrugada, el tío Jaime Serret, de todos conocido, se decidió a acompañar a Generosa del mas del Tonto, madre de Victoriano, hasta su casa, con ánimo de llegar a la citada masía que dista unos diez minutos andando. Pero el intento fracasó. Volvieron los dos cansados y agotados del esfuerzo que

